
Protokół Nr 7/2020 

z posiedzenia Komisji Rozwoju 

w trybie zdalnym w dniu 24 czerwca 2020 r. 

 

 

WAK.0012.1.7.2020 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

 Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Rozwoju Pan Grzegorz Kubalski, 

witając członków Komisji oraz gości. Lista obecności radnych i gości obecnych na 

posiedzeniu stanowi załącznik Nr 1 i Nr 2 do niniejszego protokołu.  

 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

Proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Analiza raportu o stanie powiatu w zakresie właściwości komisji. 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał będących w kompetencji komisji. 

5. Przyjęcie protokołu z posiedzenia komisji w dniu 22 kwietnia 2020 r. 

6. Przyjęcie protokołu z posiedzenia komisji w dniu 20 maja 2020 r. 

7. Przyjęcie protokołu z posiedzenia komisji w dniu 25 maja 2020 r. 

8. Wolne wnioski. 

9. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Przewodniczący stwierdził wymagane kworum – 5 obecnych członków Komisji. 

Do posiedzenia obrad dołączyła Radna Pani Izabela Kownacka. 

W związku z prośbą Pani Katarzyny Rembelskiej, Przewodniczący zaproponował zamianę 

punktów 3 i 4 w porządku obrad. Zmiana porządku posiedzenia przyjęta została 

jednogłośnie - 6 głosów za, głosów przeciwnych i wstrzymujących nie było. 

 

 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał będących w kompetencji komisji.  

 

Przewodniczący komisji Pan Grzegorz Kubalski zwrócił się z prośbą do Pani Skarbnik 

Katarzyny Rembelskiej o omówienie projektu uchwały zmieniającej uchwałę nr 

106/XIII/2019 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 23 grudnia 2019 r. w sprawie uchwalenia 

budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2020.  

Pani Katarzyna Rembeska powiedziała, że w w/w projekcie uchwały są dwa punkty będące 

w kompetencji Komisji Rozwoju. Pierwszy dotyczy zmian w zadaniu odnośnie zimowego 

utrzymania dróg powiatowych i jest to zwiększenie planu wydatków o kwotę 231.955,00. 

Po zaakceptowaniu tej zmiany plan wynosił będzie 930.310,27. Pani Skarbnik wyjaśniła, 

że zmiana jest wprowadzana już teraz, dlatego że w lipcu nie odbędzie się posiedzenie 



Rady Powiatu, a przeprowadzenie procedury przetargowej, wyłonienie wykonawców i 

podpisanie umów musi być dokonane przed rozpoczęciem sezonu zimowego. 

Druga zmiana w w/w projekcie uchwały dotyczy zmniejszenia planu na promocję jednostek 

samorządu terytorialnego. Zmiana spowodowana jest pandemią COVID – 19. Część 

wydarzeń związanych z promocją powiatu nie będzie realizowana, np. odwołane zostają 

delegacje zagraniczne, które miały przyjechać do naszego powiatu. Zmniejszą się również 

wydatki rzeczowe, np. na zakup gadżetów związanych z imprezami, które się nie odbędą. 

Nasze dochody spadają, w szczególności dochody z PIT-ów. Po zakończeniu półrocza będzie 

można oszacować, jak dostosować budżet do realiów, które są przed nami i gdzie jeszcze 

szukać oszczędności.  

Przewodniczący Pan Grzegorz Kubalski w nawiązaniu do  pierwszej zmiany w uchwale, 

powiedział że w toku dotychczasowych prac, brane były pod uwagę oszczędności, które 

powstały w sezonie minionym, a które były zabezpieczone na środkach niewygasających. 

Decyzje były podjęte przy założeniu, że w lipcu będzie sesja, czyli od razu po 30 czerwca, 

kiedy następuje rozwiązanie środków niewygasających, będziemy mieli możliwość ich 

przesunięcia na ten cel i przeprowadzenia przetargu. Natomiast w sytuacji, kiedy została 

decyzja podjęta, że w lipcu nie będzie sesji, to zasadnym jest już teraz zaproponowanie 

tej zmiany. Pozwoli nam to na rozpoczęcie procedury przetargowej w okresie letnim.  

W dyskusji na temat w/w uchwały nikt z obecnych nie wziął udziału. 

 

Projekt uchwały w zakresie kompetencji Komisji Rozwoju został pozytywnie zaopiniowany 

stosunkiem głosów: 

6 głosów za, głosów przeciwnych i wstrzymujących nie było. 

 

 

Przewodniczący Pan Grzegorz Kubalski, poprosił Panią Katarzynę Rembelską o 

przedstawienie projektu uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego na lata 2020 – 2035. 

Skarbnik Pani Katarzyna Rembelska, powiedziała że w/w uchwała jest konsekwencją 

uchwał podjętych przez Zarząd Powiatu w okresie od 26 maja do 16 czerwca 2020 roku w 

ramach jego kompetencji. Uwzględnia także zmiany, które zostaną przez Państwa 

zaakceptowane na Sesji Rady Powiatu w dniu 29 czerwca 2020 roku. 

 

W dyskusji na temat w/w uchwały nikt z obecnych nie wziął udziału. 

 

Projekt uchwały w zakresie kompetencji Komisji Rozwoju został pozytywnie zaopiniowany 

stosunkiem głosów: 

6 głosów za, głosów przeciwnych i wstrzymujących nie było. 

 

 

4. Analiza raportu o stanie powiatu w zakresie właściwości komisji. 

 

Przewodniczący Pan Grzegorz Kubalski powiedział, że raport o stanie powiatu został 

przesłany do wszystkich radnych w ustawowym terminie i zgodnie z tradycją, w czerwcu 

omawiamy jego treść. Jeżeli będą pytania, których nie da się rozstrzygnąć na posiedzeniu 

Komisji, to będzie można przy wprowadzeniu na Sesji poprosić o wyjaśnienia pewnych 

wątpliwości. 

Przewodniczący zaproponował dyskusję w w/w temacie. Nikt z Radnych nie miał żadnych 

pytań. 

 

 

5. Przyjęcie protokołu z posiedzenia komisji w dniu 22 kwietnia 2020 r. 

Protokół Nr 4/2020 z posiedzenia Komisji Rozwoju w dniu 22 kwietnia 2020 r. został 

przyjęty bez uwag stosunkiem głosów: 6 głosów za, przy braku głosów przeciwnych 

i wstrzymujących. 

 



6. Przyjęcie protokołu z posiedzenia komisji w dniu 20 maja 2020 r. 

 

Protokół Nr 5/2020 z posiedzenia Komisji Rozwoju w dniu 20 maja 2020 r. został przyjęty 

bez uwag stosunkiem głosów: 5 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i 1 głos 

wstrzymujący. 

 

7. Przyjęcie protokołu z posiedzenia komisji w dniu 25 maja 2020 r.  

 

Protokół Nr 6/2020 z posiedzenia Komisji Rozwoju w dniu 25 maja 2020 r. został przyjęty 

bez uwag stosunkiem głosów: 6 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i 

wstrzymujących. 

 

 

 

8. Wolne wnioski. 

Radna Pani Aleksandra Bednarek zapytała o dane zawarte w raporcie o stanie powiatu w 

zakresie promocji Powiatu. Pani Aleksandra Bednarek chciałaby uzyskać szczegółowe 

informacje jak jest pozycjonowana strona, tzn. jakie mamy odwiedziny na wszystkich 

kanałach internetowych, ile jest odwiedzin w ciągu roku, jaka jest średnia odwiedzin 

dzienna, ile osób jest na fanpage’u na facebook-u, ilu jest unikalnych użytkowników.  

Radna Pani Aleksandra Bednarek, chciałaby też uzyskać dane dotyczące działania naszych 

kanałów dystrybucji, do kogo docieramy i jakie ilości. Czy Wydział dysponuje takimi 

badaniami, czy to jest robione. Takie dane pozwoliłyby ocenić, czy kanały działają. 

Pani Aleksandra Bednarek poprosiła również o takie dane szczegółowe dotyczące portalu 

turystycznego i punktu informacji turystycznej.  

Przewodniczący powiedział, że nie jest w stanie w tej chwili odpowiedzieć na to pytanie, 

ale do dnia Sesji przekaże odpowiedź. 

 

 

9. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Posiedzenie Komisji zamknął Przewodniczący Komisji Rozwoju Pan Grzegorz Kubalski. 

 

 

 

Przewodniczący 

Komisji Rozwoju 

 

Grzegorz Kubalski 

 

 
 
 
Protokół sporządziła: 

Agata szraga 


